



QUESTION ONE :

What is the expected size of such a bid and is there a dollar figure that Transport Canada would prefer the Consultant not exceed?

RESPONSE ONE:

The estimated cost of this project is expected to be approximately \$200,000 to \$225,000 including any applicable taxes. We would like to reiterate that the scenario catalogue portion of the project is not meant to be exhaustive. Scenarios should cover at least one of the use cases described in requirement four (paragraph 4) in the statement of work and use the outcomes from objectives one and two to capture scenarios, keeping in mind which ones pose the highest risk in terms of severity/consequences.



QUESTION N° 1

Quelle est la taille prévue d'une telle soumission et y a-t-il un montant en dollars que Transports Canada préférerait que l'expert-conseil ne dépasse pas?

RÉPONSE N° 1

Le coût estimatif de ce projet se situe entre 200 000 \$ et 225 000 \$, y compris les taxes applicables. Nous souhaitons rappeler que la partie du catalogue de scénarios du projet n'est pas exhaustive. Les scénarios devraient couvrir au moins un des cas d'utilisation décrits dans l'exigence quatre (paragraphe 4) de l'énoncé de travail et utiliser les résultats des objectifs un et deux pour saisir les scénarios, en gardant à l'esprit ceux qui posent le plus grand risque en termes de gravité/conséquences.